

# FROLAND MX REFERAT

Arendal 08.08.23 kl 18.00

---

## 1. Oppmøte

---

Ole J Lunderød, Ole J Forsberg, Ole B Lindland, Edgar Oland, Kim S Johnsen og Tina H Tvedt

Ikke tilstede: Julian Halvorsen (trukket seg fra styreverv), Lene M Knutsvik, Daniel Fosseli

---

## 2. Godkjenning av dagsorden

---

Godkjent, noe mangel fullt referat og innkalling

---

## 3. Tidligere saker

---

**Allstar** ble avlyst i juni pga vær og altfor tørt. Blir Arrangert 2-3 september ( se eget tema)

**Åpen dag 24. august med evnt medlemsmøte.** Dette blir en kom og se dag, med evnt en prøving for de aller minste. Vi har åpen kiosk denne dagen.

**Tiurleieken:** De fleste som satt i arrangørkomiteen trakk seg, det ble forsøkt å få inn erstattere, men med veldig liten respons, samt at dette ble en altfor stor oppgave for et styre som allerede har veldig mye på agendaen. Det ble derfor etter dialog med Kenneth gitt videre til Kristiansad Enduro

**Søknad ang enduro/omregulering av området** som del i kommuneplan er det fortsatt ikke fått svar på. Den er sendt videre til departementet p.g.a saken i kommunen ang Bøylefoss. Lite klubben/kommunen kan ha innvirkning på denne.

**Mindre omregulering med tanke på flytting av barnebane/ mindre endurobane rundt banen.** Denne ligger også på vent. Da denne også er sendt videre til departementet p.g.a. Bøylefoss. Lite klubben kan gjøre for å ha innvirkning, Og vi regner med tidligst et svar innen høsten eventuelt i løpet av neste år. Ole B Lindland har vært i flere dialoger med kommunen ang disse sakene.

**Utleie av banen 24-26 august til Nio elbil promotering.** Ble innvilget. De ønsket også ha en representant fra oss der torsdag og fredag. **Edgar** stiller. Avtale 10 000 kr for helgen, samt et lite tillegg for å rigge opp o.l torsdg og fredag. Har etterspurt om de ønsker åpen kiosk. **Edgar** informerer medlemmer om stengt bane.

**Todler leier banen 23-24 september.** **Kim** har dialog videre.

---

## 4. Økonomi/Budsjett

---

Det er utført store ting på Jomås den siste tiden. Derfor er det lite beholdning på konto akkurat nå. Men den ventes inn en del store summer utøver høsten. Vi har ikke noen utlegg som vi venter nå.

Kjøpt inn ny dobrakke. Denne har vi fått billigere enn estimert. Terrassen er bygget, det ble også bygget en overgang mot nye toalettet, derfor noe dyrere enn estimert

Borehull er utført. ( billigere enn antatt)

Timer/klokke er mottatt.

Siden frivillige har trukket seg og vi er nødt til å gi fra oss Tiurleiken, må budsjettet justeres i forhold til inntekter.

Det er ikke tatt ut penger i støtte vi har fått i forbindelse med bygging av ny barnebane.

---

## 5. Innkommende post/ henvendelser

---

**Edgar Oland** stiller med innlegg i Froland ang våre aktiviteter i Froland Mx. Informerer også da om åpen dag.

Søknad om midler i forbindelse med « Alle med» **Ole bjørn Lindland** tar dette videre.

---

## 6. Barnebane

---

**Edgar** har utført en stor forbedring med området vi har til disposisjon p.d.d.

---

## 7. Allstar

---

Kommer til banen 2. og 3. september, med mulig for overnatting fra fredag.

Utenom klassene Allstar setter opp. Er klubbens ønske en klasse med 85 og åpen. Det blir også utvidet med en knøtteklasse og en nybegynner klasse.

Allstar skaffer tidtaker og deltakerpremier til sitt arrangement. Vi skaffer til klasse 85/åpen/knøttekross/nybegynner ( dette er utført)

**Ole J Lunderød** Følger opp Tenzi Norge om de kan sponse.

### **Foreløpig arbeidsplan:**

**Flaggvakter:** Det er sendt ut melding til medlemmene. Vi trenger diverse frivillige til kiosk, flaggvakter, start/målflagg og innsjekk. Edgar forespurte Stig om han kan være flaggvaktsjef. **Ole B Lindland** ansvar for frivillige

### **Foreløpig:**

**Kiosk:** Susanne/Bente ( søndag) . **Tina** kan ta innkjøp. Vi mangler noen som kan stå i kiosken lørdag.

**Prepping:** **Edgar** og **eventuelt Kim** om han er hjemme.

**Sanitet:** Røde Kors er booket

**Innsjekk om behov:** **Ole J L** +

**Tidtakning:** **Ole J L**

**Edgar** åpner banen på fredag. Mulig vi bør ha en til som kan hjelpe med parkering.

---

## 8. Kontrakt grunneier

---

**Edgar** vært i dialog med grunneier. Det er ønskelig at vi får en forlenget kontrakt (10-20 år) med tanke på tippemidler. Styret stiller seg positive til dette. **Edgar** lager et utkast og sender styret.

---

## 9. Dugnad

---

Lørdag 12. august kl. 09.30

**Edgar** lager sakliste, arrangement og sender ut sms til medlemmene. Ting som må gjøres sendes i styre chat.

---

## 10. Diverse

---

**Ole Bjørn Lindland** har sendt en del søknader i forbindelse med støtte til prøvesykler.